

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 203

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 203

1955

I. Nos. 2738-2746

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 27 January 1955 to 11 February 1955*

No. 2738. International Bank for Reconstruction and Development and Colombia:	<i>Page</i>
Loan Agreement— <i>Supplementary Highway Project</i> —(with annexed Loan Regulations No. 3). Signed at Washington, on 10 September 1953	
Agreement amending the above-mentioned Loan Agreement. Signed at Washington, on 4 November 1954	3
No. 2739. International Bank for Reconstruction and Development and El Salvador:	
Loan Agreement— <i>Coastal Highway Project</i> —(with annexed Loan Regulations No. 3). Signed at Washington, on 12 October 1954	37
No. 2740. Pakistan and Denmark:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding abolition of visas between the two countries. Karachi, 14 November 1952, Teheran, 9 March 1953, and Karachi, 3 July, 18 August and 30 August 1954 . .	59
No. 2741. India and Philippines:	
Treaty of Friendship. Signed at Manila, on 11 July 1952	73
No. 2742. Netherlands and France:	
Agreement (with Additional Protocol and exchange of notes) for the avoidance of double taxation with respect to taxes on income and for the settlement of certain other fiscal questions. Signed at Paris, on 30 December 1949	
Additional Agreement to the above-mentioned Agreement. Signed at Paris, on 24 July 1952	85

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 203

1955

I. Nos 2738-2746

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 27 janvier 1955 au 11 février 1955*

N° 2738. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Colombie:	<i>Pages</i>
Contrat d'emprunt — <i>Projet complémentaire relatif au réseau routier</i> — (avec, en annexe, le Règlement n° 3 sur les emprunts). Signé à Washington, le 10 septembre 1953	
Contrat modifiant le Contrat d'emprunt susmentionné. Signé à Washington, le 4 novembre 1954	3
N° 2739. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Salvador:	
Contrat d'emprunt — <i>Projet relatif à la route côtière</i> — (avec, en annexe, le Règlement n° 3 sur les emprunts). Signé à Washington, le 12 octobre 1954	37
N° 2740. Pakistan et Danemark:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression des visas entre les deux pays. Karachi, 14 novembre 1952, Téhéran, 9 mars 1953, et Karachi, 3 juillet, 18 août et 30 août 1954	59
N° 2741. Inde et Philippines:	
Traité d'amitié. Signé à Manille, le 11 juillet 1952	73
N° 2742. Pays-Bas et France:	
Convention (avec Protocole additionnel et échange de notes) pour éviter les doubles impositions en matière d'impôts sur les revenus et régler certaines autres questions en matière fiscale. Signée à Paris, le 30 décembre 1949	
Avenant à la Convention susmentionnée. Signé à Paris, le 24 juillet 1952	85

	<i>Page</i>
No. 2743. Netherlands and France:	
Agreement (with Additional Protocol and exchange of notes) for the avoidance of double taxation resulting from the application of the extraordinary taxes on property, or on accretions thereto, levied in France and the Netherlands. Signed at Paris, on 30 December 1949	133
No. 2744. India and France:	
Treaty of cession of the territory of the Free Town of Chandernagore (with Protocol). Signed at Paris, on 2 February 1951	155
No. 2745. Pakistan and India:	
Agreement on the recovery of abducted persons. Signed at New Delhi, on 8 May 1954	167
No. 2746. Australia, Austria, Belgium, Bolivia, Brazil, etc.:	
International Wheat Agreement. Done at Washington, on 23 March 1949	
Agreement revising and renewing the above-mentioned Agreement. Done at Washington, on 13 April 1953	179
 ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations</i>	
No. 1264. Declaration on the construction of main international traffic arteries. Signed at Geneva, on 16 September 1950:	
Additions and modifications to Annex I	336
No. 1963. International Plant Protection Convention. Done at Rome, on 6 December 1951:	
Ratification by Luxembourg	337
No. 2235. Convention (No. 84) concerning the right of association and the settlement of labour disputes in non-metropolitan territories. Adopted by the General Conference of the International Labour Organisation at its thirtieth session, Geneva, 11 July 1947:	
Ratification by Belgium	338
No. 2588. Constitution of the European Commission for the Control of Foot-and-Mouth Disease. Approved by the Conference of the Food and Agriculture Organization of the United Nations at its seventh session, Rome, 11 December 1953:	
Acceptance by Iceland	339

	<i>Pages</i>
N° 2743. Pays-Bas et France:	
Convention (avec Protocole additionnel et échange de notes) tendant à éviter les doubles impositions résultant de l'application des impôts extraordinaires sur la fortune ou sur l'accroissement de fortune établis en France et aux Pays-Bas. Signée à Paris, le 30 décembre 1949	133
N° 2744. Inde et France:	
Traité de cession du territoire de la Ville Libre de Chandernagor (avec Protocole). Signé à Paris, le 2 février 1951	155
N° 2745. Pakistan et Inde:	
Accord relatif à la recherche et au rapatriement des personnes enlevées. Signé à New-Delhi, le 8 mai 1954	167
N° 2746. Australie, Autriche, Belgique, Bolivie, Brésil, etc.:	
Accord international sur le blé. Conclu à Washington, le 23 mars 1949	
Accord portant révision et renouvellement de l'Accord susmentionné. Conclu à Washington, le 13 avril 1953	179
 ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies	
N° 1264. Déclaration sur la construction de grandes routes de trafic international. Signée à Genève, le 16 septembre 1950:	
Adjonctions et modifications à l'annexe I	336
N° 1963. Convention internationale pour la protection des végétaux. Conclue à Rome, le 6 décembre 1951:	
Ratification par le Luxembourg	337
N° 2235. Convention (n° 84) concernant le droit d'association et le règlement des conflits du travail dans les territoires non métropolitains. Adoptée par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail à sa trentième session, Genève, 11 juillet 1947:	
Ratification par la Belgique	338
N° 2588. Acte constitutif de la commission européenne de lutte contre la fièvre aphteuse. Approuvé par la Conférence de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture à sa septième session, Rome, 11 décembre 1953:	
Acceptation par l'Islande	339